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Abstract (en)
The fork-form load lifting gear (2) has a device (8) for preventing load slip. The anti-slip device is located exclusively in the regions of contact
surfaces of the load lifting gear with standardized load carrying means. The anti-slip regions are constructed in such a way that a movement of
the load towards the fork base is blocked significantly less than a movement towards the fork points (14). An independent claim is included for an
industrial truck and especially a pallet truck with the proposed load lifting gear.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein gabelförmiges Lastaufnahmemittel (2) mit einer Vorrichtung (8) zur Rutschhemmung einer Last, geeignet zur Aufnahme
mindestens eines standardisierten Lastträgermittels. Die Vorrichtung (8) zur Rutschhemmung ist ausschließlich in Bereichen von Kontaktflächen
des Lastaufnahmemittels (2) mit standardisierten Lastträgermitteln angeordnet. Die rutschhemmenden Bereiche sind derart ausgebildet, dass eine
Bewegung einer Last hin zum Gabelfuß (23) deutlich weniger gehemmt wird als eine Bewegung hin zur Gabelspitze (14). <IMAGE>
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